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PROTOKOLL 

Publisert 06.januar 

 

Styremøte 14/24  
Dato: Lørdag 14.des – søndag 15.des 
Tid: kl.: 10:00-17:00 og 10:00-13:00 
Sted: Ullevål Stadion  

 

Forbundsstyret: Amalie Husby, Martin Dønland, Idun E. 
Stavseng, Jakob Vevatne, Kjersti Nygaard, Mathias Tønnessen, 
Cesilie Øygard, Jenny Hunvik 

Administrasjonen: Atle Rolstadaas, Birte Sunde Leirvåg, Espen 
Lie, Sofus Rasmussen, Amalie Skavnes, Emilie Ødegård, Maren 
F. Kvammen 

 

Forfall: Mathias Tønnessen 

  

Forkortelser i saksgrunnlaget: 

Forbundsstyret: Amalie Husby (AH), Martin Dønland (MD), Idun E. Stavseng 
(IES), Jakob Vevatne (JV), Kjersti Nygaard (KN), Mathias Tønnessen (MT), 
Cesilie Øygard (CØ), Jenny Hunvik (JH) 

Administrasjonen: Atle Rolstadaas (AR), Sofus Rasmussen (SR), Amalie 
Skavnes (AS), Espen Lie (EL), Emilie Ødegård (EØ), Birte Sunde Leirvåg 
(BSL), Maren Fernandez Kvammen (MFK) 

Utvalg og komitéer: Anke- og regelkomitéen (AOR), Anleggsutvalget (ALU), 
Bærekraftutvalget (BU) og Markedsutvalget (MU) 
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SAKSLISTE 

Intro 

Godkjenning av innkalling, agenda og valg av ordstyrer 
Gjennomgang av NSIs oppfølgingsprotokoll  

  

Infosaker 

1/14/24  Informasjon fra forbundskontoret 

2/14/24  Informasjon fra AU 

3/14/24  Informasjon fra anleggsutvalget 

4/14/24 Informasjon fra bærekraftutvalget 

5/14/24  Informasjon fra markedsutvalget 

6/14/24  Informasjon om HMS-rutiner NSI 

7/14/24  Søknad Studentlekene Oslo 2025 

 

Vedtakssaker 

35/14/24  Rapportering handlingsplan 

36/14/24  Nytt påmeldingssystem nasjonale mesterskap 

37/14/24  Rapport Studentlekene Bergen 2024 

38/14/24  Oppdatert konkurransereglement 

39/14/24  Oppdatert mandat anke- og regelkomité 

40/14/24  Retningslinjer for utviklingsmidler 

41/14/24  Utestående fordringer og medlemskap 

42/14/24  Høring terskelverdier norsk idrett 

43/14/24 Kandidater til Idrettstinget 2025 – Unntatt 
offentligheten 

44/14/24  Saker til Idrettstinget 2025 

45/14/24  Representasjon og møteplan 1.halvår 2025 
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46/14/24 Rapport aktivCampus 2022-2024 

47/14/24 Årsbudsjett 2025 

 

Diskusjonssaker 

1/12/24 Kandidatur EUSA og oppfølging av internasjonal 
representasjon 

2/14/24 Retningslinjer for opptak av medlem 

 

President Amalie Husby åpnet styremøtet lørdag 14.des kl.10:09. 

 

Godkjenning av innkalling, agenda og valg av 
ordstyrer 

Innkalling vedtas på styremøte 14/24. 

Saksliste og sakspapirer ble tilgjengeliggjort i Teams 6. desember. 

Det ble gjort en habilitetsvurdering. Ingen ble vurdert inhabile. 

MT var syk da styremøtet startet. JH gikk inn som ordinært 
styremedlem. 

AH foreslås som ordstyrer. 

  

Vedtak:  
Forbundsstyret godkjenner innkalling og agenda. Forbundsstyret 
godkjenner AH som ordstyrer.   
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Gjennomgang av NSIs oppfølgingsprotokoll   

Siden styremøte 12/24: 

Vedtakssak 32/12/24: Administrasjonen har gitt tilbakemelding til 
NTNUI Håndball som nå jobber videre med samarbeidsavtaler og gode 
løsninger knyttet til avslutningsseremoni på SNM Håndball. 

 

Informasjonssak 1/14/24: 
Informasjon fra forbundskontoret 

SAK: AR 

 

AR innledet saken. Følgende ble lagt til utover saksgrunnlaget: 

• Signert avtale med Snapper 

• Reforhandlet avtale med Premieskapet 

• Reforhandlet avtale med Norsk Tipping gjennom NIF 

• KIAS har gjennomført varetelling på landslagsdrakter 

 

Informasjonssak 2/14/24: 
Informasjon fra AU 

SAK: AU 

AU har gjennomført følgende arbeid siden forrige styremøte: 

• AH har deltatt på EUSAs 25 årsjubileum i Wien 

• Det er avholdt et AU-møte 

• AH og EL har vært i møte med Thon i forbindelse med 

reforhandling 

• AH og AR har vært i møte med SAIF 

• AH og IES har vært på NIF sitt ledermøte 

• AH har vunnet årets unge idrettsleder 
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Informasjonssak 3/14/24: 
Informasjon fra anleggsutvalget 

SAK: MT/EØ 

Anleggsutvalget har begynt dialog for oppstartsmøte. MT og IES vil 
lede oppstartsmøte. IES vil være leder for ALU fremover. 

 

Informasjonssak 4/14/24: 
Informasjon fra bærekraftutvalget 

SAK: JV/SR 

Bærekraftutvalget har hatt oppstartsmøte og blitt kjent med GPT-
verktøyet som skal bruke i kartlegging. Utvalget var representert på 
NIFs bærekraftssamling og på opplæring i GPT. Neste møte er satt til 
januar, hvor det skal legges frem en fremdriftsplan for utvalgets arbeid. 
Utvalget har deltatt på to digitale møter med Green Producers Tool, som 
er verktøyet NSI har fått finansiering til å måle utslipp til forbudet vårt.  

 

Informasjonssak 5/14/24: 
Informasjon fra markedsutvalget 

SAK: CØ/EL 
Markedsutvalget har avholdt sitt oppstartsmøte på Teams den 2. 
desember, med samtlige medlemmer til stede. Under møtet fikk vi 
anledning til å bli bedre kjent, avklare forventninger og diskutere den 
videre prosessen for utvalget.  

 

Informasjonssak 6/14/24: 
Informasjon om HMS-rutiner i NSI 

SAK: AR/SR 

Som en del av NSI sitt arbeid med HMS-rutiner er administrasjonen i 
gang med oppdatering av NSIs internkontrollsystem. Dette vil 
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ferdigstilles i løpet av desember og vil følges opp fra 1.januar 2025. 
Risikovurdering og handlingsplan tas opp til årlig evaluering og 
justering. 

 

Informasjonssak 7/14/24:  

Status Studentlekene Oslo 2025 

SAK: BSL 

Studentidretten vil 2024-2028:  
2.0 Studentidretten vil være en arena som styrker og utvikler  
eksisterende aktivitetstilbud og medlemsmasse  
3.2 Inkludere og ivareta flere aktive medlemmer i aldersgruppen 19-
29 år  

 

På styremøte 12/24 vedtok forbundsstyret å godkjenne OSI sin 
dispensasjonssøknad om å søke Studentlekene senere enn 12 måneder 
før planlagt arrangementsstart (vedtakssak 33/12/24). 
Administrasjonen har i etterkant hatt jevnlig dialog med OSI for å 
støtte dem i deres rekrutteringsarbeid av frivillige og mobilisering i 
undergrupper. OSI har meldt tilbake at responsen har vært lav, og på 
bakgrunn av dette har de gitt beskjed om at de ikke vil søke om å 
avholde Studentlekene 2025 grunnet manglende interesse og 
engasjement. Administrasjonen arbeider for å gjennomføre SNM i de 
største idrettene, og spesielt de som har EM-kvalifisering. Det arbeides 
videre med å opparbeide engasjement i OSI, ved å oppfordre til å 
arrangere enkeltstående mesterskap høsten 2025.  
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Vedtakssak 35/14/24:  

Rapportering handlingsplan 

SAK: Adm. 

Forbundsstyret vedtok handlingsplanen for perioden 2024-2026 på 
styremøte 8/24, basert på NSIs langtidsplan «Studentidretten vil!». 
Administrasjonen har gjennomgått status pr 1.desember på samtlige 
mål og tiltak i vedtatt handlingsplan.  

 

Totaloversikt 

 

 

 

AR innledet saken. Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• Legg inn en kolonne med status på KPI (tall) 

• Fortsetter samme nivå på rapportering inn til status juni 2025 

      

Vedtak:  
Forbundsstyret tar rapporteringen på NSIs handlingsplan for 
perioden 2024-2026 til etterretning, og godkjenner de nye, 
foreslåtte tiltakene med de innspill som kom i saken. 

 
 

10 %

58 %

32 %

Fullført Pågående Ikke startet
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Vedtakssak 36/14/24: 

Nytt påmeldingssystem nasjonale mesterskap 

SAK: BSL 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  

1.0 Styrke studentidrettens posisjon og rammebetingelser 

 

Siden 2016 har Thea Theachnology blitt brukt som påmeldingssystem 
på alle nasjonale mesterskap i regi av NSI. De siste årene har 
administrasjonen vært på leting etter et nytt påmelding- og 
akkrediteringssystem, med bakgrunn i at systemet per nå er drevet av 
en enkeltperson uten mulighet for utvikling. Dette skyldes at systemet 
er for gammelt.  

Vi har mottatt et tilbud fra Rubic, som administrasjonen anser som 
passende for vår arrangementsdrift.  

 

BSL innledet saken. Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• Viktig at vi er aktivt med i utviklingen i 2025 slik at det blir slik vi 

ønsker og har behov for 

 

  

 

 

 

 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar å inngå en avtale med Rubic om nytt 
påmeldingssystem for nasjonale mesterskap. Forbundsstyret gir 
generalsekretær fullmakt til å signere avtalen, og ber 
administrasjonen om å følge opp videre dialog og prosess.  
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Vedtakssak 37/14/24:  

Rapport Studentlekene Bergen 2024 

SAK: BSL 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.2 Utvikle kompetente ledere og veldrevne studentidrettslag 
2.3 Styrke arbeidet med å speile dagens studentmasse på medlems- 
og ledernivå 
 

 

Studentlekene Bergen 2024 gikk av stabelen i oktober, hvor de fleste 
fra forbundsstyret og administrasjonen hadde roller tilknyttet 
arrangementet. I henhold til konkurransereglementet leverer arrangør 
rapport innen 8 uker etter endt arrangement etter mal fra NSI, hvor det 
beskrives hvordan arrangementet har gått fra oppstart til sluttprodukt. 
Samarbeid med NSI evalueres også. Rapporten er mottatt og 
arrangementet blir sett på som vellykket. 

 

BSL innledet saken. Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• Veldig positivt at de går i overskudd, dette må vi synliggjøre og 

kommunisere til andre aktuelle arrangører 

• Bra med gode samspill med andre særforbund. Dette må vi 

styrke fremover 

 

 
 

 

 

 

Vedtak:  
Forbundsstyret tar rapporten til Studentlekene Bergen 2024 til 
etterretning. 
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Vedtakssak 38/14/24:  

Oppdatert konkurransereglement 

SAK: BSL 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.0 Studentidretten vil være en arena som styrker og utvikler 
eksisterende aktivitetstilbud og medlemsmasse 
 
 
 

 

Etter den større revideringen av konkurransereglementet i juni er det 
gjort små endringer basert på tilbakemeldinger fra arrangører og 
erfaringer fra arrangement. Det er gjort et arbeid med redaksjonelle 
endringer som fortsatt er pågående.  

 

 

Vedtakssak 39/14/24:  

Oppdatert mandat anke- og regelkomité  
SAK: BSL 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.2 Utvikle kompetente ledere og veldrevne studentidrettslag 
2.3 Styrke arbeidet med å speile dagens studentmasse på medlems- 
og ledernivå 
 

 

Anke- og regelkomitéen (AOR) ble nedsatt i styremøte 6/22 i 
vedtakssak 38/6/22, med hensikt om å gjøre klage- og ankeinstanser 
ved NSIs mesterskap så rettferdige som mulig. AOR er en del av juryen 
i nasjonale mesterskap, i tillegg til at de blant annet hjelper til ved 
revidering av konkurransereglement. Erfaringer fra 2023 og 2024 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar revidert konkurransereglement, med de 
innspill som kom i saken. 
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tilsier at målet om en mer rettferdig klageinstans er oppnådd, og det er 
ønskelig å videreføre AOR. 

 

BSL innledet saken. Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• Presisere i mandatet at AOR skal revidere 
konkurransereglementet jevnlig og har en større revidering 
minst en gang i året 

 

 

Vedtakssak 40/14/24:  

Retningslinjer for utviklingsmidler 

SAK: EØ 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.1 Styrke studentidrettens posisjon og rammebetingelser 
1.2 Utvikle kompetente ledere og veldrevne studentidrettslag 
2.1 Stimulere til utvikling av nye aktiviteter som bidrar til økt 
medlemsmasse 
3.2 Inkludere og ivareta flere aktive medlemmer i aldersgruppen 19-
29 år 
 

 

Formålet med utviklingsmidlene er å bidra til at studentidrettslag og 
deres undergrupper kan iverksette tiltak for å styrke sitt 
aktivitetstilbud. Dette med mål om å rekruttere medlemmer, stimulere 
til en mer mangfoldig studentidrett og utdanne 
ledere/trener/dommere. Med bakgrunn i generelt økte kostnader 
foreslås det et vedtak, der makssum per søknad økes fra kr 8000,- til 
kr 10 000,- 

 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar foreslått mandat for NSIs anke- og 
regelkomite, med de innspill som kom i saken. Ny komité sitter ut 
tingperioden fram mot Forbundstinget 2026, i henhold til foreslått 
mandat. 
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Vedtakssak 41/14/24: 
Utestående fordringer og medlemskap 

SAK: EØ 

Studentidretten vil 2024-2028:  

1.1 Styrke studentidrettens posisjon og rammebetingelser 

 

 

I henhold til NSIs lov (per 12.03.2024) § 4-5 kan forbundsstyret frata 
idrettslag medlemskap i særforbundet dersom et lag skylder 
kontingent eller avgift. 

Det foreslås at følgende rutiner vedtas som et tillegg til NSIs 
økonomiske prinsipper:  

1. Idrettslag med utestående medlemskontingent til NSI i 

forbindelse med regnskapsårets slutt, kontaktes skriftlig med 

varsel (se vedlegg) om tap av medlemskap. Originalfaktura 

vedlegges skriftlig varsel og sendes per e-post  

2. Ved utestående betalingskrav utover ny frist sendes endelig 

beslutning om fratakelse av idrettslagets medlemskap til 

idrettslaget, og administrasjonen melder ifra til idrettskretsen 

om utmelding 

 

AR innledet saken. Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• Ny frist blir 14 dager 

• Gi beskjed til FS ifm kontaktpersonsordningen hvilke klubber 

som ev meldes ut 

 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar at maksimal sum per søknad justeres fra kr 
8000,- til kr 10 000,- og gir administrasjonen myndighet til å 
gjennomføre nødvendige redaksjonelle endringer i retningslinjer for 
utviklingsmidler.  

https://studentidrett.no/klubbguiden/stotteordninger/okonomiske-prinsipper-norges-studentidrettsforbund
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Vedtakssak 42/14/24: 
Høring terskelverdier norsk idrett 

SAK: AR 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.1 Styrke studentidrettens posisjon og rammebetingelser 
2.1 Stimulere til utvikling av nye aktiviteter som bidrar til økt 
medlemsmasse 
3.2 Inkludere og ivareta flere aktive medlemmer i aldersgruppen 19-
29 år 
 

 

På Idrettstinget 2023 ble det vedtatt nye prinsipper for utarbeidelse av 
nye forvaltningsordninger i norsk idrett. Det har vært flere høringer på 
dette i organisasjonen i etterkant av Idrettstinget, hvor vi nå har 
mottatt høring nummer to knyttet til prinsipp 5 – behov for nye 
terskelverdier for opptak av særforbund. 

 

AR innledet saken. Forbundsstyret kom med sine innspill til 
høringsforslaget hvor dette ble revidert inn i opprinnelig utkast under 
styremøtet, gitt tidslinjen for svarfrist. 

 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar foreslåtte rutiner, med de innspill som kom i 
saken, og gir administrasjonen fullmakt til å følge opp rutinene 
fremover. 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar foreslåtte høringssvar på terskelverdier for 
opptak av nye særforbund og mulige konsekvenser for særforbund 
som faller under terskelverdiene, med de innspill som kom i saken. 
Forbundsstyret ber administrasjonen om å oversende våre innspill til 
NIF innen høringsfristen 15.desember. 
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Vedtakssak 43/14/24: 
Kandidater til Idrettstinget 2025 – Unntatt 
offentligheten 

SAK: AR 

Se eget saksgrunnlag. 

 

Vedtakssak 44/14/24: 
Saker til Idrettstinget 2025 

SAK: AR 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.1 Styrke studentidrettens posisjon og rammebetingelser 
1.2 Utvikle kompetente ledere og veldrevne studentidrettslag 
 

 

NSI har i flere år og ved flere Idrettsting vært en forkjemper om en mer 
etisk og trygg idrett, hvor varslingssystem, sanksjonsreglement og 
behandlingsrutiner ved varsling er saker vi både har fremmet aktivt og 
hatt flere meninger om. Basert på vår sak til Idrettstinget 2023, og 
erfaringene med hva som har skjedd i mellomtiden, anser 
administrasjonen det som aktuelt at NSI fremmer en ny sak om 
varslingsstrukturer og rutiner til Idrettstinget 2025. 

 

AR innledet saken. Følgende ble lagt til utover saksgrunnlaget: 

• Etter dialog med NIF juridisk anses det som mest 

hensiktsmessig å oversende våre innspill til Idrettsstyret, som 

har mandat til å revidere idrettens sanksjonsreglement 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar å sende våre innspill til endringer i idrettens 
sanksjonsreglement til Idrettsstyret. Forbundsstyret ber 
administrasjonen om å følge opp saken og gir generalsekretær 
myndighet til å oversende innspillene. 
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Vedtakssak 45/14/24: 
Representasjon og møteplan 1.halvår 2025 

SAK: AR 

Studentidretten vil 2024-2028:  

1.0 Styrke studentidrettens posisjon og rammebetingelser 

 

AR innledet saken. Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• IES deltar på erfaringskonferanse mangfold og inkludering 

• JH deltar på SNM triatlon (KN) 

• CØ deltar på SNM roing 

• Deltakelse WUG tas med i vedtak på budsjett 2025 

• AH, JH, IES, MD, KN, JV, CØ deltar på Studentidrettskonferanse 

i Trondheim 

 

 

Vedtakssak 46/14/24: 
Rapport aktivCampus 2022-2024 

SAK: AS 

Studentidretten vil 2024-2028:  
2.0 Studentidretten vil være en arena som styrker og utvikler  
eksisterende aktivitetstilbud og medlemsmasse 
3.2 Inkludere og ivareta flere aktive medlemmer i aldersgruppen 19-
29 år 
 

 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar representasjonslisten med de innspill som kom 
i saken, samt følgende møteplan:  

• Styremøte 3/25: 8.mai kl.19:30-21:00, digitalt 

• Styremøte 4/25: 21.-22.juni, fysisk 
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Prosjekt aktivCampus ble avsluttet 1. oktober 2024. Prosjektet var 
støttet av Stiftelsen Dam gjennom et samarbeid med Rådet for psykisk 
helse. Det skal derfor sendes inn en avsluttende rapport til Stiftelsen 
Dam innen 01.03.2025.  

 

AR innledet saken. Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• Viktig at rapporten ikke legges bort, men at en bruker 

erfaringen inn i videre arbeid 

• Viktig å være bevisste hvilke mål vi setter oss i prosjekter. Bør 

være mer målbare indikatorer 

 

 

Vedtakssak 47/14/24: 
Årsbudsjett 2025 

SAK: AR 

Forslag til årsbudsjett 2025 har tatt utgangspunkt i tingvedtatt 
langtidsbudsjett. Budsjettet er satt opp i sammenheng med å nå 
målsettingene innenfor strategiområdene i ny langtidsplan for norsk 
studentidrett. I tillegg er forslag til årsbudsjett 2025 justert i forhold til 
tingvedtatt langtidsbudsjett i tråd med realistiske estimater og trender, 
samt tiltak definert i vedtatt handlingsplan.  

AR innledet saken. Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• Ønsker å fordele kostnad på påmeldingssytem over 3 år heller 

enn å ta hele kostnaden i 2025 

Vedtak:  
Forbundsstyret godkjenner «Rapport aktivCampus 2022-2024» med 
de innspill som kom i saken, og ber administrasjonen om å oversende 
endelig rapport til Stiftelsen Dam. 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar fremlagt årsbudsjett 2025 med de innspill som 
kom i saken. 
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Diskusjonssak 1/14/24:  

Kandidatur EUSA og oppfølging internasjonal 
representasjon 

SAK: AR/AU 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.1. Styrke studentidrettens posisjon og rammebetingelser 

 

 

Etter styrevedtak 22/8/24 om å fremme YLS som kandidat til 
Executive Committee har arbeidet blitt fulgt opp både administrativt 
og politisk gjennom høsten 2024. For å se på videre prioriteringer og 
samspill mellom kandidat og forbundsstyret ble det gjennomført en 
diskusjonssak i forbindelse med styremøtet.  

 

Basert på de erfaringer som er gjort høsten 2024 er det 
hensiktsmessig å prioritere følgende fremover: 

• Hovedansvaret for oppfølgingen av internasjonalt kandidatur og 

internasjonal representasjon bør legges til AU 

• Administrative møteplasser og formøter til Universiader, 

eksempelvis HoD-møtene, er viktige arenaer administrasjonen 

bør utnytte til både kartlegging av det politiske landskapet og til 

å synliggjøre kandidaturet 

• Det gjennomføres møter og forventningsavklaringer med AU i 

forbindelse med deltakelse på møteplasser og 

representasjonsoppdrag 

• Jevnlig informere og involvere forbundsstyret om arbeidet med 

kandidaturet 

 

Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• Etter representasjon, gi en oppsummering i kanal i teams 
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Tilbake til toppen 

Diskusjonssak 2/14/24: 
Retningslinjer for opptak av medlem 

SAK: EØ 

Studentidretten vil 2024-2028:  
3.2 Inkludere og ivareta flere aktive medlemmer i aldersgruppen 19-
29 år 
 

 
Våre studentidrettslag har ulike rutiner tilknyttet opptak av nye 
medlemmer til idrettene og undergruppene. De fleste gjør dette på en 
ryddig og rettferdig måte, men vi har fått tilbakemeldinger på at det i 
noen studentidrettslag er rutiner som er i strid med både regler, lover 
og verdisett i norsk idrett og i studentidretten. Det har i enkelte tilfeller 
vært formelle varslinger fra studenter som har opplevd dette som både 
krenkende og frastøtende. 
 
For å sikre at studenter opplever lik behandling på rettferdige vilkår 
ønsker administrasjonen at forbundsstyret vurderer hvorvidt dette bør 
reguleres med et sett retningslinjer.  
 
Forbundsstyret diskuterte saken og kom med følgende innspill: 

• Vanskelig å følge opp og håndheve på gruppenivå. 

Retningslinjer vil i stor grad handle om å sette presedens 

• Bør innføre noe, men bør være helt grunnleggende 

• Bruke idrettens regler og retningslinjer – trakassering, 

diskriminering mv. 

• Handler om verdier, bør ta et ansvar her 

• Er mer riktig med en guide, «how to opptak»  

• Heller utarbeide noe som er til hjelp for klubbene – tips og triks 
 

 
 
Amalie Husby avsluttet møte søndag kl.12:57.  
 

Frist for merknader til protokoll: 23.desember 2024 

Oslo, 16. desember 2024 

Atle Rolstadaas, generalsekretær (sign.) 
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